



September 16 to November 30, 2024 Buffet Pricing & Time 2024年9月16日至11月30日自助餐價目及時間

You can enrol as a Shangri-La Circle member **instantly on arrival** at the restaurant or [click here](#) to join at any time prior to arrival to enjoy this offer & **earn** Shangri-La Circle points.

- Kids aged 0 to 3 can enjoy complimentary buffet, available for the first two children under the same booking, with at least 1 accompanying adult as member. A 50% saving on regular buffet prices (non-discounted) will be offered to the third child onwards.
- Kids aged 4 to 11 can enjoy 50% saving on regular buffet prices (subject to 10% service charge, and are based on original prices).
- Elderly aged 60 or above can enjoy 40% saving on regular buffet prices (subject to 10% service charge, and are based on original prices).

您可在**抵達餐廳後即時登記**成為香格里拉會會員，或於抵達前隨時[按此加入](#)，專享以下優惠並**賺取**香格里拉會積分：

- 首兩名 0 至 3 歲小童可免費享用自助餐 (最少與一位會員成人賓客同行)；第三位或以上的同行小童可享半價。
- 4 至 11 歲小童可享自助餐原價五折優惠 (另加一服務費，並以原價計算)。
- 60 歲或以上長者可享自助餐原價六折優惠 (另加一服務費，並以原價計算)。

	Original price 正價	Shangri-La Circle Members Exclusive 香格里拉會會員限定優惠		
Breakfast Buffet 自助早餐	<i>Mon – Sun & Public Holidays 星期一至日及公眾假期 (7am – 10:30am)</i>			
	Original price 正價 每位 HKD 348 per person	No discount 不設優惠 每位 HKD 348 per person	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價 每位 HKD 174 per person	No discount 不設優惠 每位 HKD 348 per person
Lunch Buffet 自助午餐	<i>Mon – Fri 星期一至五 (12pm – 2:30pm)</i>			
	Original price 正價 每位 HKD 418 per person	Adults 25% off 成人 75 折優惠 每位 HKD 313.5 per person	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 每位 HKD 209 per person	Elderly 40% off for members only 會員同行長者六折 每位 HKD 250.8 per person
Brunch Buffet 自助早午餐	<i>Sat, Sun & Public Holidays 星期六、日及公眾假期 (12pm – 2:30pm)</i>			
	Original price 正價 每位 HKD 598 per person	Adults 25% off 成人 75 折優惠 每位 HKD 448.5 per person	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 每位 HKD 299 per person	Elderly 40% off for members only 會員同行長者六折 每位 HKD 358.8 per person
Dinner Buffet 自助晚餐	<i>Mon – Thu 星期一至四 (6pm – 9:30pm)</i>			
	Original price 正價 每位 HKD 708 per person	Adults 25% off 成人 75 折優惠 每位 HKD 531 per person	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 每位 HKD 354 per person	Elderly 40% off for members only 會員同行長者六折 每位 HKD 424.8 per person
	<i>Fri – Sun and Public Holidays 星期五至日及公眾假期 (6pm – 9:30pm)</i>			
	Original price 正價 每位 HKD 808 per person	Adults 25% off 成人 75 折優惠 每位 HKD 606 per person	Kids 50% off for members only 會員同行小童半價優惠 每位 HKD 404 per person	Elderly 40% off for members only 會員同行長者六折 每位 HKD 484.8 per person

Terms and conditions 條款及細則：

- All prices are subject to 10% service charge, and are subject to original prices.
- The above prices are not applicable to festive season and specific dates.
- Same buffet prices apply to adults and children unless otherwise specified. Shangri-La Circle Members can enjoy an exclusive offer on the kid's and elderly's buffet: Kids aged 4 to 11 can enjoy a 50% saving on regular buffet prices, and the elderly aged 60 or above with a Senior Citizen Card, JoyYou Card, or showing an ID Card can enjoy a 40% saving, subject to a 10% service charge based on the original prices. For further details, please contact us at (852) 2252 5246 / email at bigbaycafe.khkh@thekerryhotels.com.



- Kerry Hotel, Hong Kong reserves the right to amend or withdraw the terms and conditions or terminate this offer without prior notice. In case of dispute, Kerry Hotel, Hong Kong's decision shall remain final and binding.
- 所有價目另加一服務費，並以原價計算。
- 以上價目不適用於節日及指定日子。
- 除另有註明外，成人及小童自助餐同價。香格里拉會會員可專享同行兒童及長者賓客自助餐優惠：4 至 11 歲小童可享自助餐原價五折優惠；60 歲或以上長者持長者卡、樂悠卡或出示身份證可享原價六折優惠 (另加一服務費，並以原價計算)。
- 如欲查詢詳情，請致電 (852) 2252 5246 或電郵至 bigbaycafe.khk@thekerryhotels.com。
- 香港嘉里酒店保留隨時更改及取消任何條款及細則，或停止供應此優惠而不需作預先公佈。如有任何爭議，香港嘉里酒店保留完全及最終決定權。